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Загреб -- Председница Хрватске сматра да би обележавање 20. годишњице хрватске
војно-полицијске акције "Олуја" у Загребу требало одложити за следећу годину.

  

Говорећи у емисији хрватског радија "Изван протокола", Колинда Грабар-Китаровић је
рекла да договор о начину прославе годишњице "Олује" још није постигнут.

  

  

На питање да ли је за то да осим традиционалне прославе у Книну буде и шетња у
Загребу, хрватска председница је рекла да не би желела "шетњу празним улицама
Загреба".

  

"Морате узети у обзир чињеницу да је 5. август дан када у Загребу готово нема људи...
Биће пуно људи у Книну. Разговарала сам с начелником Главног стожера, он је рекао да
му је логистички врло компликовано да се направи прослава у Книну и шетња у Загребу
у истом дану", рекла је Грабар-Китаровић

  

Хрватска председница је казала да је њен утисак "да већина грађана у овом тренутку
мисли да шетња није потребна" и изнела као могућност њено одлагање за следећу
годину, када ће бити годишњица постројавања Збора народне гарде на стадиону НК
Загреб.
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Грабар-Китаровић је поновила да је у Јасеновац отишла 22. априла на дан пробоја
логораша, како би се жртвама поклонила у тишини, и да тај простор не треба да буде
место за било какву политику.

  

Потврдила је да ће отићи на обележавање жртава Блајбурга, средином маја, али да
неће одржати говор.

  

"Понављам, мислим да се стратишта не смеју користити за политичке поруке и
политизирање, већ искључиво за пијетет према жртвама, осуду свих тоталитарних
режима и свега што је почињено у име тоталитарних режима", истакла је
Грабар-Китаровић.

  

(Танјуг)
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